

Ref: KIPCO/DGCEO 10/24 dated January 24, 2024

Boursa Kuwait Company State of Kuwait

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين دولة الكويت

Subject: Supplementary disclosure from KIPCO regarding full settlement of a syndicated credit facility.

الموضوع: افصاح مكمل من كيبكو بشأن سداد كلى مبكر لقرض مشترك

With reference to the above subject, and pursuant to the requirements of module 10 ("Disclosure and **Transparency**") of the Bylaws of law No. 7 of 2010, regarding the establishment of the Capital Market Authority and the regulation of securities activity, as amended, regarding the disclosure of material information and announcement mechanism thereto.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الكتاب العاشر ("الإفصاح والشفافية") من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، فيما يتعلق بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنها.

Attached is the supplementary disclosure form of material information.

نرفق لكم نموذج الإفصياح المكمل عن المعلومات الجوهرية.

Sincerely.

و تفضلوا بقبول فائق التحية و الاحترام ،،،،

Samer Khanachet **Deputy Group CEO**

سامر خنشت نائب الرئيس التنفيذي للمجموعة

شركة مشاريع الكويت (القابضة) ش. م. ع. ك. Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P.

+965 2294 3400 **+965 2244 4356**

kipco@kipco.com

www.kipco.com

رأس للال للصرح به والصدر وللدفوع 504,847,626.900 دينار كويق

Authorized, Issued and Paid up Capital: KD 504,847,626.900

برج كيبكو، شرق، مدينة الكويت ص.ب. 23982 الصفاة، 13100 الكويت

KIPCO Tower, Sharq, Kuwait City P.O. Box 23982 Safat, 13100 Kuwait

نموذج الإفصاح المكمل Supplementary Disclosure Form



24/1/2024		الثاريخ Date
Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P. "KIPCO"	شركة مشاريع الكويت (القابضة) ش.م.ك.ع. "كيبكو"	اسم الشركة المدرجة Name of the Listed Company
31/7/2023		تاريخ الافصاح السابق Date of previous
Supplementary disclosure from KIPCO regarding full settlement of a syndicated credit facility.	افصاح مكمل من كيبكو بشأن سداد كامل رصيد قرض مشترك .	عنوان الافصاح Title of Disclosure
We would like to inform you that KIPCO has made a prepayment of the remaining balance of USD 195 million (equivalent to KD 60 million) of the USD 525 million (equivalent to KD 160.4 million) syndicated credit facility.	تود شركة كيبكو إفادتكم بأنها قد قامت بسداد كلي مبكر للقيمة المتبقية البالغة 195 مليون دولار امريكي (ما يعادل 60مليون دينار كويتي) من القرض المشترك بقيمة إجمالية 525 مليون دولار امريكي (ما يعادل 160.4 مليون دينار كويتي).	التطور الحاصل على الافصاح Updates that occurred to the disclosure
Loans payable balance will be reduced by KD 60 million and Cash in hand and at banks will be reduced by the same amount.	انخفاض الديون بمبلغ 60 مليون دينار كويتي و انخفاض النقد بنفس القيمة.	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة (إن وجد) The financial effect of the occurring developments (If any)



Samer Khanachet Deputy GCEO



سامرخنشت (13) نائب الرئيس التنفيذي للمجموعة